
Poslovanje holdingov: NFD, Sava

Izguba je znašala kar 25,4 milijona evrov -Mu bo uspelo unovčiti terjatve doMaksime Holdinga? - Sava potrebuje reprogram 150 milijonov evrov posojil
Ljubljana - Holding NFD, ki ga vodi Stane Valant, je leto 2009 sklenil z 25,4 milijona evrov izgube, razkrivajo nere-vidirani rezultati poslovanja za lani, ki jih je holding včeraj objavil na spletnih straneh Ljubljanske borze. HoldineNFD ima 65.000 malih delničarjev. 6

Ustvarjena velika izguba je razli-
ka med ustvarjenimi prihodki in
odhodki, ki so lani močno odstopa-
li »v prid« zadnjih. Tako je holding
lani imel skoraj dvakrat več od-
hodkov (44,7 milijona evrov), kot
je ustvaril prihodkov (19,3 milijona
evrov). Tako je tudi holding NFD
lani imel enako usodo finančnih
holdingov, ki so bili zaradi global-
ne finančne krize prisiljeni v slabi-
tve svojih naložb. Skupaj je hol-
ding lani odpisal za kar dobrih 20,7
milijona evrov premoženja, od te-
ga je 13,5 milijona slabitev posledi-
ca prevrednotenja tržnih delnic
prek izkaza poslovnega izida, traj-
nih slabitev pa je imela družba za
7,1 milijona evrov. Med drugimi
odhodki je 8,2 milijona evrov od-
hodkov od izvedenih finančnih in-
strumentov, 8,3 milijona odpisa-
nih terjatev, obresti za najete kre-
dite pa so znašale 5,6 milijona
evrov. Na prihodkovni strani se je
v holding NFD lani med drugim
nateklo za 1,3 milijona dividend, s
kapitalskimi dobički pa je ustvaril
10,4 milijona evrov prihodkov.

V holdingu so pojasnili, da so ne-
katere največje finančne naložbe iz
portfelja družbe tudi lani imele niž-
je tržne cene, kar je negativno učin-
kovalo na premoženjsko stanje
družbe bodisi neposredno v izkazu
poslovnega izida bodisi posredno v
bilanci stanja. Še zlasti to velja za
naložbo v Maksimo Holding, prek

katere je Igor Bavčar neuspešno po-
skušal izpeljati prevzem koprskega
Istrabenza in ki je od lani insolven-
tna; poleg tega, da je Maksima Hol-
ding velika dolžnica holdinga NFD,
predstavlja tudi tveganje v priho-
dnje, saj trenutno ni jasno, ali bo
holdingu NFD uspelo unovčiti ter-
jatve do Maksime. Če mu to ne bo
uspelo, bo holding NFD najverje-
tneje moral odpisati to naložbo, so
tudi poudarili v družbi.

Bo Savi uspelo reprogramirati
posojilo?

Predvidoma danes naj bi bilo
znano, kako je lani poslovala kranj-
ska skupina Sava. Ta je pred krat-
kim že objavila poslovne rezultate
za matično podjetje oziroma fi-
nančni holding Sava, ne pa tudi za

skupino v celoti, pod okrilje katere
spadajo gumarstvo, nepremičnine,
turistična divizija in tako naprej.

Kmalu pa naj bi bilo znano tudi,
ali bo kranjski Savi uspelo prepriča-
ti banke v reprogram skoraj 150 mi-
lijonov evrov kratkoročnih posojil
(torej tistih, ki zapadejo v poplačilo
v enem letu). Poročali smo že, da je
Sava s konzorcijem 12 bank z NLB
na čelu pred časom začela pogaja-
nja za refinanciranje obstoječih
kratkoročnih posojil v eno dolgo-
ročno, ta pa je zdaj menda tako re-
koč v sklepni fazi. Po naših podat-
kih se v bankah nagibajo k repro-
gramu omenjenih posojil, pri če-
mer naj bi banke zahtevale tudi do-
datna zavarovanja posojil z delom
premoženja Save.
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